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Verslag Algemene Leden Vergadering 23 oktober 2023 
 

 

40 leden aanwezig, zie aanwezigheidslijst 

 

 

1) Opening 

 

Beste allen, 

 

Het is een goed gebruik dat we onze algemene ledenvergadering starten met het noemen van 

de (oud-)leden, betrokken supporters en ook trainers die ons sinds de vorige ALV zijn 

ontvallen. Het zijn in chronologische volgorde van overlijden: 

 

Teije Koning  

Wim Uiterwijk  

Heiko de Jong  

Jacques Ribot  

Jaap Tempel  

Ronald Kalter  

Gijs Fontein  

Toon Ebbelaar  

Peter Oudraad  

Barend Bos  

Piet Braam  

 

We zullen ze nooit vergeten en gedenken ze nu met één minuut stilte. 

 

Het kalenderjaar 2023 nadert zijn einde. Op 15 mei vierde onze club haar zestigjarig bestaan. 

Wederom verscheen er een prachtig jubileumboek van de hand van Robert Kreuning. De 

leden van het eerste uur werden gehuldigd. We vierden een mooie jeugddag met spellen op 

onze velden onder leiding van Edward Beitler en op 17 mei was het feest in de Haen. De 

voetbalplaatjesactie zal het besluit zijn van onze jubileumactiviteiten. Ik kijk er naar uit. 

Weer zijn al onze leden en teams vereeuwigd. Maarten zal er in zijn jaaroverzicht op 

terugkomen. 

 

Hier zitten we dan, jullie bestuur, op de avond dat, zoals de uitnodiging dit stelt, je kan 

meepraten en beslissen over de toekomst van onze club. Wim Pulskens heeft als voorzitter 

van de sponsorcommissie de plaats ingenomen van Léon Breuers, Herko Wilgenburg heeft 

als leider van de <21 verplichtingen elders in Harderwijk en uw voorzitter kan herkozen 

worden… Je weet het immers maar nooit…Misschien wil iemand heel graag dit stokje nu al 

overnemen. Zou zo maar eens kunnen gebeuren. Best wel hilarisch, lijkt me. 

 

Ik heb het de afgelopen maanden al eens vaker gezegd, maar hier dan nog maar eens. “Een 

beter bestuur kan ik me niet wensen”. Stuk voor stuk zijn het leden met een meer dan 
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gemiddelde baan die naast hun drukke dagelijkse werk ook nog eens de hele week klaar staan 

voor de mooiste club van allemaal. Met hun commissies, hun vingers gekluisterd aan de 

mails en apps, altijd weer met een luisterend oor, innovatief, het gemopper en gedoe soms 

ook wel eens beu, maar altijd weer met de gedachte dat het “glas halfvol” is.  Soms komt er  

iemand van buiten het bestuur met een bedankje..maar bij deze wil ik jullie alle zeven meer 

dan hartelijk bedanken voor al jullie support en inzet. 

 

Er is een hoop gebeurd tijdens ons jubileumseizoen. Naast de al genoemde 

jubileumactiviteiten, werd er ook een nieuw multifunctioneel gebouw in gebruik genomen. 

100% gefinancierd met eigen middelen. Er kwam een mooi pannaveldje door de Grote 

Clubactie en we konden weer voluit bijdragen aan zaken als de kaartmarathon, darten in 

januari, de clubquiz, een vrijwilligersavond, het schoolvoetbal, bedrijventoernooi en de 

avondvierdaagse. En overdag gebruikt Tom Buitink ook nog eens ons gebouw voor zijn sport 

BSO. Dit alles naast de dagelijkse trainingen en alle wedstrijden op zaterdag en vrijdagavond. 

Met scheidsrechters, gastvrouwen-en heren van het wedstrijdsecretariaat, voldoende 

kantinepersoneel, een onderhoudsploeg, EHBO-bezetting, trainers, leiders en verzorgers. 

 

Kortom, wat wil een voorzitter nog meer. Maar soms wringt het…dan kom je tijd, ogen en 

oren tekort. Weer drie of vier wedstrijden op donderdagavond nog zonder scheids gepland, 

kan de keuken wel open op zaterdag, zijn er voldoende opa’s en ook een oma die meehelpen, 

is er voldoende bezetting van leiding op de elftallen, enz. Het is anno 2023 niet meer 

vanzelfsprekend, je moet er wél wat voor doen om al die posten voor vrijwilligers bezet te 

houden. Om nog maar te zwijgen over een gezonde financiele basis. Een extra vergadering 

omtrent de begroting was nodig dit jaar. Ruud vertelt u straks de belangrijkste zaken 

hieromtrent. 

 

En dan nog de communicatie over dit alles. In het verleden, ik denk aan een clubkrant of de 

Dribbelaar, waren we ook niet altijd volledig, maar in het huidige digitale tijdperk verwacht 

menigeen binnen een dag een antwoord. Dit is bijna onmogelijk te combineren met ons werk. 

We zijn geen professionals en proberen ook nog eens een peleton te blijven met een zelfde 

snelheid. Iedereen willen we vooral aan boord houden. 

 

We gaan er weer een mooi seizoen van maken. A.s. zaterdag komen de voetbalplaatjes op de 

markt, in mei 2024 wordt er weer een internationaal jeugdtoernooi georganiseerd op 

Kleinhoven en met de nieuwe Grote Clubactie willen we geld genereren voor een speeltuintje 

voor de allerkleinsten.  

 

Het belangrijkste is en blijft dat we een voetbalvereniging zijn. Een vereniging. Hiervoor 

hebben we ook voldoende trainingscapaciteit nodig. De gesprekken aangaande een derde 

kunstgrasveld zijn met de gemeente Nijkerk gestart. Onze vereniging groeit nog steeds qua 

ledental en volgend seizoen hebben we meer dan 50 teams.  

Dan heb ik nieuwe initiatieven als 7 tegen 7 op zaterdag nog niet eens meegerekend. Kortom, 

genoeg te doen en uitdagingen voldoende om weer energie van te krijgen. 

 

Samen hebben we er voor gezorgd dat er na 60 jaar nog steeds een mooie gezellige  

vereniging bestaat met een mooi sportcomplex. Laten we dit zo houden. Geef elkaar de 
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ruimte, zodat iedereen zich thuis kan blijven voelen. Als vereniging zullen we altijd een 

afspiegeling zijn en blijven van de huidige samenleving. Dit betekent dat we een 

multiculturele en inclusieve vereniging willen zijn in ons mooie dorp. Op zoek naar wat ons 

verenigt, maar waar ook ruimte is voor discussie en een andere visie. Ik hoop dat we ook dit 

seizoen weer vele mooie zaterdagen en trainingsavonden mogen beleven met erna de meer 

dan verdiende derde helft. Ik kijk er altijd weer naar uit. 

 

Hiermee verklaar ik vergadering voor geopend. 

 

Willem van Vliet, voorzitter 

 

 

2). Ingekomen stukken 

 

 

Er zijn geen ingekomen stukken of mails voor deze ALV, 

 

 

3) Mededelingen bestuur 

 

Derde kunstgrasveld: de aanvraag is gestart bij de gemeente. We moeten met “technisch 

bewijs” komen om aan te tonen dat het hoofdveld met natuurgras aan vervanging toe is 

richting kunstgras. Dit traject zal nog langere tijd in beslag nemen en wordt door Wim van 

Vliet en Rob van der Marck opgepakt. 

 

Scheidsrechters: de Scheidsrechterscommissie en het Jeugdbestuur hebben 7 leden (waarvan 

6 oudere jeugdleden) gemotiveerd en bereid gevonden om mee te doen aan de 

scheidsrechterscursus. Er zal intensieve begeleiding worden gegeven vanuit de 

Scheidsrechterscommissie. 

 

SUP (Single Use Plastic) wetgeving per 1 januari 2024: zacht plastic zal vanaf dan verboden 

zijn en we moeten dan overgaan op hard, herbruikbaar plastic. Ook voor de koffiebekers, met 

een plastic coating, moet er een oplossing komen. 

 

VOG (Verklaring Omtrent het Gedrag): het is helaas niet gelukt om de VOG’s voor 

vrijwilligers in te voeren in het seizoen 2022/2023. Maarten Stoffels en Rob van der Marck 

maken zich er hard voor om dit wel voor elkaar te krijgen in het seizoen 2023/2024. 

 

Alleen betalen met pin: verschillende clubs waar wij op bezoek komen, zijn al volledig op 

pinbetalingen overgegaan. Het is een trend dat er steeds meer met pin wordt betaald en het 

risico van contant geld op de club wordt daardoor lager. Het bestuur wil dit seizoen 

onderzoeken of en zo ja, hoe we dit bij sc Hoevelaken willen invoeren. 

 

Vraag vorig jaar over temperatuur douches: de temperatuur zou nu goed moeten zijn. Berens 

Badkamers gaat de douchekoppen in de oudste kleedkamers 1 t/m 4 en 7 t/m 10 vervangen. 
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4) Jaarverslagen van secretaris, jeugd, senioren, sponsoring, technische zaken en 

kantinezaken 

 

a) Algemeen verslag door Rob van der Marck 

 

Laat ik beginnen met het goede nieuws. 

 

Leden 

We zijn een groeiende vereniging. Sc Hoevelaken blijft groeien sinds 2019. Het 

voetbalseizoen werd op 30 juni 2023 afgesloten met 819 leden en dat is een stijging van 9 

leden ten opzichte van het vorige seizoen.  

 

Hummels: 15 (9) 

Jeugd: 337 (338) 

Senioren: 269 (264) 

Niet-spelend: 213 (199) 

 

Wederom het hoogste aantal leden ooit aan het eind van een seizoen. De stijging is absoluut 

gezien weinig, maar de dynamiek is groot met aanmeldingen en opzeggingen en de weg 

omhoog is goed en belangrijk. En de stijging gaat door. Op dit moment hebben we 846 leden. 

Jan Beitler, ook afgelopen seizoen (en dit seizoen) bedankt voor jouw toegewijde werk als 

ledenadministrateur! 

 

Jaaroverzicht 

Ook positief, het beknopte jaaroverzicht. We hebben weer een volledig seizoen gehad! 

 

31 juli 2022: Het nieuwe kunstgrasveld 2 met moderne LED verlichting klaar 

15 augustus 2022: Het Witte Huisje onder de sloophamer 

1 oktober 2022: Hoevelaken wint met 3-2 van Terschuur en het bleef nog lang onrustig 

Van het trainersfront: vertrek Harry Oussoren aangekondigd, Rob van Diermen aangetrokken 

7 januari 2023: Aart Brons en Jeroen Goseling winnen de Klaverjasmarathon 

24 maart 2023: Jan Beitler wint de Clubquiz 

22 april 2023: Nieuwbouw geopend → wie weet een naam? 

Meimaand Jubileummaand met uitreiking Jubileumboek en feestavond en een Jubileum 

kledinglijn, gepresenteerd op de website door model Ben Boekhout 

20 mei: het tweede degradeert naar de tweede klasse 

30 mei: legendarische nacompetitiewedstrijd van het eerste. In de laatste seconden van de 

verlenging scoorde de tegenstander de gelijkmaker die daarna na strafschoppen won 

10 juni 2023: Vrijwilligersavond 

17 juni: De O21 de Beltona Cup in Enschede. 

 

Dan de uitdagingen, ik wil het niet het slechte nieuws noemen. 

 

Gele en rode kaarten 
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Aan het aantal waarschuwingen en uitsluitingen bij het 1e, 2e, O23-1, O19-1 en O17-1 was te 

zien dat het weer een volledig seizoen was. Het waren er 82! 

 

Coronaseizoen 2020/2021: 12 

Seizoen 2021/2022: 63 

Daarnaast hebben we toch wel regelmatig te maken met negatief gedrag van leiders en 

toeschouwers. Zie het incident bij de JO11-2 op 11 februari 2023 met een negatieve impact 

op spelers, leider en de jeugdige scheidsrechter. 

 

 

Vrijwilligers en vacatures 

Met tegen de 200 vrijwilligers hebben we heel veel actieve leden. En toch hebben we de 

uitdaging die bedrijven ook hebben…vacatures: 

• Webmaster gezocht 

• Rooster EHBO niet rond 

• Gezocht: barpersoneel, scheidsrechter, bestuursdienst op zaterdag, commissielid 

materialen en/of kleding 

 

Hier bij de ALV zullen we veel actieve leden tegenkomen. Het blijft belangrijk om iets te 

doen voor Hoevelaken, van welke omvang dan ook. En probeer ook anderen te motiveren om 

iets te doen binnen de club. 

 

Achter de schermen 

Een voetbalclub als sc Hoevelaken draait natuurlijk om het voetballen, maar achter de 

schermen gebeuren er veel dingen die niet misstaan bij een professionele organisatie. Het 

houdt ons in ieder geval van de straat. 

• Hypotheek regelen 

• Recht van opstal regelen bij de notaris 

• Parkeren rondom ons sportpark 

• Klachten over geluidsoverlast 

• Subsidies binnenhalen met veel administratie 

• Single Use Plastic regeling begrijpen en invoeren 

• In 2025 de rookvrije sportvereniging invoeren 

• Lobbyen voor een derde kunstgrasveld 

 

Om positief af te sluiten en vooruit te kijken; dat derde kunstgrasveld gaat er komen. Wim 

van Vliet en Rob van der Marck blijven in het bestuur actief totdat dat veld er is. 

 

b) Verslag Jeugd door Maarten Stoffels 

 

Goedenavond allemaal, 

 

Met veel plezier blik ik terug op weer een mooi seizoen voor de jeugdtak van sc Hoevelaken. 

Binnen onze grote dorpsclub gaan prestaties en plezier hand in hand op de verschillende 

niveaus. Hiervoor zijn vele vrijwilligers nodig. De coördinatoren zijn hier afgelopen seizoen 
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samen met Sander te Hoonte van de VTZ weer in geslaagd om dit goed in te vullen. Het 

leuke is dat er, naast ouders,  steeds meer oudere jeugdleden de handschoen oppakken en 

trainingen willen geven aan onze jongste jeugdteams. Niet alleen trainingen overigens. Ook 

staan er diverse oudere jeugdleden klaar om wedstrijden te fluiten. Voor dit seizoen hebben 

maar liefst 8 oudere jeugdspelers / jong senioren zich aangemeld voor de scheidsrechter 

cursus.  Een hele mooie ontwikkeling waar we als club heel blij mee zijn.  

 

Daarnaast zien we een mooie ontwikkeling in de samenstelling van de teams. Steeds meer 

meisjes melden zich aan bij onze voetbalclub. Als je op zaterdag een rondje op de club maakt 

zie je in bijna elk team t/m de onder 15 wel één of meerdere meisjes voetballen. We hebben 

een bewuste keuze gemaakt om voornamelijk gemengde teams te formeren, zodat eenieder 

zich goed kan ontwikkelen mbt de technische voetbaalvaardigheden, maar ook mbt de 

weerstand. Als de meiden op een oudere leeftijd toch graag in een meisjesteam willen 

voetballen dan staan we hier uiteraard wel voor open en gaan we daarmee aan de slag. Op 

deze wijze vertrouwen wij erop dat alle kinderen zich op de beste manier kunnen 

ontwikkelen. 

 

Afgelopen seizoen hebben we, na de succesvolle herstart in 2021, wederom meegedaan aan 

de Grote Club Actie. De organisatie, voor de laatste keer in handen van Wim Pulskens en 

Bram Gerards, had samen met het jeugdbestuur een voetbalkooi als doel vastgesteld. Een 

lang gekoesterde wens van het jeugdbestuur zodat alle jeugdleden ook lekker kunnen 

voetballen als alle velden bezet zijn. Dankzij de enorme inzet van de voornamelijk de jongste 

jeugdleden is er wederom een prachtig bedrag opgehaald. Zelfs de hoogste in de gemeente 

Nijkerk en hierdoor kon de voetbalkooi gerealiseerd worden. Wat een plezier hebben we hier 

nu al van gehad. We gaan de voetbalkooi binnenkort nog officieel openen. Informatie 

hierover volgt.  

 

Ook dit seizoen nemen we weer deel aan de Grote Club Actie, nu onder de bezielende leiding 

van Mirjam Kip en Karin Riksen. Het doel voor dit jaar is een speeltuin / speeltoestel voor de 

kinderen die liever iets anders doen dan tegen een bal trappen. We zijn alweer mooi op weg, 

maar je kunt nog loten kopen tot einde deze week, 

 

Ook als jeugdafdeling hebben we uitgebreid stilgestaan bij het 60 jarig jubileum. Want 

zonder jeugd geen toekomst. We hebben een heel leuke spellendag gehad op de club. 

Georganiseerd door coördinator Edward Beitler. Alle kinderen hebben het jubileumboek 

ontvangen en natuurlijk start komende zaterdag de plaatjesactie. Onze jeugd- en 

seniorenleden als echte voetbalsterren! Manja van Elk en Ariane Schippers met op gezette 

tijden een aantal vrijwilligers hebben bergen werk verzet om tot een prachtig plaatjesboek te 

komen. Als onderdeel van het team heb ik het boek al mogen inzien en ik ben ervan 

overtuigd dat jullie net zo enthousiast zijn als ik hierover ben. Vanaf deze plaats alvast veel 

succes gewenst met sparen. 

 

Een aandachtspunt voor onze club en de maatschappij in het algemeen is het gedrag van 

mensen naar elkaar toe. We hebben het afgelopen twee jaar twee serieuze incidenten gekend, 

waarbij het taalgebruik te wensen over laat. Dit mondt soms zelfs uit in agressie en 

vechtpartijen. Wij kunnen en willen dit niet tolereren en besteden hier door middel van 
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gesprekken en overleg veel tijd aan. Respect is één van de belangrijkste waarden van onze 

club en wij verwachten dit ook van alle bezoekers van onze club. Binnenkort zullen we hier 

ook meer aandacht voor vragen via een bijeenkomst, maar ook borden die mensen hierop 

wijzen. 

 

De jeugdafdeling van sc Hoevelaken wordt aangestuurd vanuit het jeugdbestuur, waarbij voor 

de ouders en coaches/leiders de coördinatoren de belangrijkste rol spelen. Twee van deze 

coördinatoren, te weten Edward Beitler en Gert Lokhorst, hebben afgelopen seizoen na vele 

jaren dienst besloten hiermee te stoppen. De club en ik persoonlijk zijn Edward en Gert 

enorm erkentelijk voor de vele uren, het enthousiasme en de betrokkenheid die zij in deze rol 

hebben gestoken. Ik weet als geen ander wat een leuke rol dit binnen de club is, maar ook 

hoeveel tijd dit dagelijks /  wekelijks kost. Gelukkig blijven zij beide in een andere rol bij de 

club betrokken.  

 

Inmiddels zijn de rollen van Edward en Gert vrijwel geruisloos overgenomen door Calista 

Koster en Erik Niemeijer. Al jaren lid van onze club en met hun eigen ambities kunnen zij 

weer iets nieuws gaan toevoegen aan sc Hoevelaken.  

Vanaf deze positie wil ik tot slot mijn jeugdbestuur en alle vrijwilligers die zich inspannen 

om onze kinderen iedere keer weerlekker te laten voetballen bedanken hiervoor. Zonder jullie 

zou dit niet mogelijk zijn. Ik wens jullie allemaal nog een mooi seizoen toe. 

 

c) Wedstrijdzaken Senioren door Wim van Vliet 

 

Hierbij een overzicht van de wedstrijdzaken van de senioren, 

 

Het nieuwe seizoen is weer volop bezig, na een drukke voorbereiding draait alles weer, 

 

Het 1e met een nieuwe ambitieuze trainer, waarbij de resultaten helaas wat tegenvallen 

Maar we hebben nog de tijd om voor goede resultaten te zorgen, verder is de selectie 

gelukkig een stuk breder waarddor ons het 2e nu ook een grotere keus heeft 

 

De bedoeling was om dit seizoen om met 11 teams te starten aan het nieuwe seizoen, maar 

helaas is dat niet gelukt, het zijn er 10 een mooi aantal, daarnaast hebben we ook 2vrouwen 

teams die pas tegen elkaar gespeeld hebben, 

 

Daarnaast is er ook nog het 7x7 op de vrijdagavond met dit seizoen 1 herenteam en 3 

vrouwenteams, Bij het 7x7 is de vraag steeds groter om ook op de zaterdag te kunnen spelen 

er zijn diverse verenigingen die dit al doen en ook onze vereniging moet daarin mee gaan, 

zeker voor de spelers die 90 minuten te veel vinden maar ook de spelers die op zaterdag 

graag met de club verbonden blijven en zo ook de andere leden zien en uitzien naar de 

belangrijke 3e helft 

 

Verder hopen we als club nog een coördinator te vinden voor de senioren om zo de teams te 

kunnen helpen ,verder is het ook de noodzaak om te weten welke spelers erover komen uit de 

jeugd en met hen het gesprek aan te gaan wat ze willen bij onze club, 
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Tenslotte hebben we ook nog de onder 21 competitie, de reden waarom ik er vanavond niet 

ben, want ik ben ook verbonden aan dit team, een leuke competitie waarbij ik jullie uitnodig 

om een keer te komen kijken, zodat je ook andere spelers in actie ziet komen, zoals jullie 

weten is onze vereniging titelverdediger en hopen ons opnieuw te kunnen plaatsen voor de 

finaledag in Enschede, een aanrader om dit toernooi te kunnen meemaken, 

 

Ik wens iedereen een gezond en sportief seizoen toe, 

 

Met vriendelijke groet, 

Herko Wilgenburg 

 

d) Verslag Voetbal Technische Zaken door Sander te Hoonte 

 

De VTZ bestond ook afgelopen jaar uit de volgende leden: Marco Keller, Peter van der 

Weerd, Edwin Elverding en Sander te Hoonte. In het voorjaar hebben we afscheid genomen 

van Henk Vonder als vertegenwoordiger van de scouting. 

 

De VTZ heeft afgelopen winter leiding gegeven aan het proces om te komen tot aanstelling 

van een nieuwe Hoofdtrainer. In de eerste plaats willen wij nogmaals van de gelegenheid 

gebruik maken om Harry van Oussoren langs deze weg te bedanken voor zijn periode als 

Hoofdtrainer. Hij heeft onze vereniging altijd op een hele goede wijze vertegenwoordigd en 

laat voor zijn opvolger een mooie jonge groep over, waarin de sleutelspelers ondanks dat ook 

zij nog jong zijn, al heel wat vlieguren hebben kunnen maken voor ons Vlaggenschip.  

 

Op het moment dat we in het najaar aan Harry Oussoren bekend hebben gemaakt dat we van 

mening waren dat het na 7 jaar tijd werd voor een frisse wind, zijn we als VTZ aan de gang 

gegaan met de procedure. Vanuit de vorige procedure en persoonlijk netwerk hadden we al 

gauw een 3-tal zeer geschikte kandidaten geselecteerd. Uiteindelijk hebben we deze trainers 

ook alle 3 laten spreken met de spelersgroep, omdat wij als VTZ van mening waren dat ze 

allen op hun eigen wijze dit team verder zouden kunnen brengen en de gesprekken met de 

vertegenwoordiging van de selectie moesten uitwijzen of de klik er zou zijn. In de 

gesprekken met de vertegenwoordiging van de selectie ontstond er alsnog een uitgesproken 

voorkeur voor  Rob van Diermen. Vervolgens hebben we met bestuur de voorwaarden met 

Rob besproken en zijn we tot overeenstemming gekomen. 

 

Vervolgens hebben we samen met Rob een staf samengesteld. Henri Buitink is behouden 

gebleven, Tom Buitink is toegevoegd en Hendrik-Jan Vonk vervangt Edwin Elverding als 

keeperstrainer. We zijn zeer content dat we dit intern weer redelijk snel hebben kunnen 

invullen en dat dit ook past bij de ambities van de betrokkenen.  

 

Aan het einde van vorig seizoen, waarin we weer de nacompetitie wisten te behalen, hebben 

zich een aantal nieuwe, maar voor onze club reeds bekende spelers terug aangemeld. 

Daarnaast komt er een zeer talentvolle lichting over vanuit de JO19-1. Voldoende 

mogelijkheden dus om met ervaring, aangevuld met jeugd een zeer goed eerste team neer te 

zetten. We hebben dan ook samen met Rob de ambitie uitgesproken om promotie naar de 2de 

klasse te realiseren. 
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De JO19-1 geldt als doorstroom van onze jeugdafdeling naar ons vlaggenschip. Om deze 

doorstroom op een goede wijze vorm te geven is het 2de team heel belangrijk. Spelers kunnen 

zich daar ontwikkelen voor het seniorenvoetbal en spelers krijgen tijd om te rijpen. Met de 

huidige grote selectie is dat de komende jaren een realistische doelstelling voor het team van 

Ben Boekhout. Ben heeft zich nog een jaar verbonden aan het 2de.  Afgelopen seizoen was 

het echter vooral overleven, na de eerdere promotie naar de 1ste klasse en een hele krappe 

selectie (soms maar man of 8 op de training), werd afgelopen seizoen helaas een degradatie 

jaar. De O23-1 is er helaas tussenuit gevallen. De doelstelling om dit team toe te voegen en 

de doorstroming vanuit de JO19-1 nog beter te laten verlopen is helaas door de omvang van 

onze club niet realistisch gebleken. 

 

Hendrik-Jan Vonk was dit jaar met het gelegenheidsteam O21 in de Beltona Cup zeer 

succesvol. Als winnaars van deze competitie wordt nog maar weer eens benadrukt hoe 

talentvol onze selectie op dit moment is. Waar de doelstelling wellicht is om jongere spelers 

die normaal niet doorstromen naar het eerste, te laten proeven aan dit niveau, kunnen wij als 

vereniging voornamelijk 1ste en 2de  elftal spelers afvaardigen. Dit seizoen gaan we de titel 

verdedigen. 

 

De JO19-1 heeft een stabiel jaar achter de rug. Door de promotie van het jaar daarvoor 

kwamen ze eerst uit in de Divisie, uiteindelijk werd dit de Hoofdklasse. Met maar 1 JO19 is 

het lastig om continu op het hoge niveau te blijven presteren. Dit geeft aan hoe belangrijk ook 

de breedtesport is, zodat de juiste niveaus bij elkaar komen. Dit seizoen speelt de JO19-1 met 

een mix van oud 19-1, 17-1 en 17-2, wat het moeilijk maakt om op Hoofdklasse niveau te 

handhaven. Dennis Willemsen doet er met zijn staf weer alles aan om toch te presteren. 

 

Een belangrijke verantwoordelijkheid die de VTZ samen met het jeugdbestuur draagt is het in 

de gehele breedte zorgen dat alle teams 2x per week kunnen trainen. Deze kwantitatieve 

doelstelling is ook dit jaar weer gerealiseerd. Om dit in te kunnen vullen maken we veel 

gebruik van ouders en spelers uit de O17 en O19.  

 

Veel onervaren, maar gemotiveerde trainers dus en dit legt druk op de kwaliteit. Een 

belangrijke wens van de VTZ en Jeugdbestuur was de trainingskwaliteit op een hoger niveau 

te krijgen door de trainers hulp te bieden. Niet door betaalde trainers te gaan aantrekken van 

buitenaf, maar door hulp te bieden aan onze trainers vanuit de vereniging. Per heden 

beginnen Arnold Wubs en Dennis Been met de begeleiding. Ze bieden desgevraagd steun, 

maar zullen ook inspringen als ze zien dat er verbetering mogelijk is, daarnaast zullen ze 

oefenstof verzorgen en samen met de VTZ en Jeugdbestuur gaan we het beleidsplan updaten. 

We gaan er vanuit dat niveau van trainingen vooruit gaat, maar hopelijk leiden we zo ook 

onze trainers van de toekomst op. 

 

De Hummeltraining en O8 trainingen blijven onder leiding van de voetbalschool gegeven 

worden. 
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Keeperstraining werd afgelopen seizoen geregeld door de voetbalschool Menno Heus en 

gegeven door onze eigen selectie keepers. Dit jaar blijft Gijs Leebeek training geven, maar nu 

samen met Kjeld van de Heuvel. 

 

De voetbalschool biedt nog altijd mogelijkheden voor spelers om zich individueel technisch 

te ontwikkelen. In de herfst- voorjaars- en zomervakantie zijn er activiteiten. Vanaf vorig 

seizoen bieden we als vereniging in samenwerking met de voetbalschool tegen een 

gereduceerd tarief vrijdagmiddagtrainingen aan. 2 blokken van 6 trainingen, afgelopen 

seizoen met ca. 50 deelnemers een groot succes. 50 spelers die dus 3x trainen!!! 

 

e) Verslag Sponsorcommissie door Wim Pulskens 

 

Goede avond leden van SC Hoevelaken,  

 

Aangezien ik nieuw ben, zal ik mezelf voorstellen. Mijn naam is Wim Pulskens, 49 jaar en 

vader van Bram en Tom. Tom speelt in JO-15-1 en ik vind het leuk me in te zetten voor de 

club. Ik heb afgelopen 2 jaar de grote clubactie georganiseerd. Een tijdje geleden ben ik door 

Leon Breuers gevraagd of ik interesse had in de rol van voorzitter van de sponsorcommissie. 

Hier heb ik even over nagedacht en kennisgemaakt met de sponsorcommissie. Bas, Martin, 

Marc en Ludo heb ik mogen ontmoeten in een eerste gesprek bij Leon thuis. Daarna was ik 

overtuigd dat ik een rol wilde gaan spelen aangezien deze mannen stuk voor stuk het beste 

voor hebben met de club en we een mooi team vormen. Persoonlijk wil ik Leon Breuers, die 

ik ga opvolgen, bedanken voor zijn enorme inzet voor de voetbalvereniging. Het zijn grote 

schoenen om te vullen en ik hoop dat ik op gepaste wijze de rol van voorzitter kan 

voortzetten. 

 

Het belang van sponsoring is groot. 12 % van de inkomsten van de vereniging komt uit 

sponsoren van de club. Hier bovenop komen nog de sponsoren die in natura betalen. Al met 

al kan de sponsoring zorgen voor extra uitgaven voor de club en hierdoor kunnen we een nog 

mooiere club worden.  

 

Mijn eerste inspanning voor de sponsorcommissie is een mindere kennismaking. Dit komt 

door het proces rondom de sponsor ING. Hier was een zeer uitgebreid selectie programma 

voor opgesteld en hier heb ik samen met de sponsorcommissie inspanning op geleverd. 

Helaas heeft ING besloten niet door te gaan met het sponsoren van de club en ten aanzien van 

de begroting is dit een aderlating.  

 

Afgelopen jaar hebben we ons onder andere bezig houden met:  

 

• Kleding en materialen. Dit is een belangrijke taak binnen de sponsorcommissie om ervoor 

te zorgen dat de jeugdteams voorzien zijn van een kleding sponsor. Het is belangrijk te 

noemen dat er na dit seizoen een VACATURE is omdat Marc heeft aangegeven de 

activiteit te willen staken.  

• Bordsponsoring. Niet alleen het werven ervan maar ook o.a. relatieonderhoud en het 

schoonmaken van de borden. 
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• Man of the match en muziek bij het eerste elftal 

• Vinden van Sponsoren voor jubileum boek 

• Uitnodigen van sponsoren van de sportminded bijeenkomst. 

• Gesprekken voeren met de sponsoren, 1 op 1 en tijdens wedstrijden van het eerste elftal  

• Gedeeltelijke ondersteuning bij Euro50 

Seizoen 2023-2024 

We hebben ons als commissie voorgenomen om iets groter te denken. SC Hoevelaken is een 

prachtige vereniging en we hebben sponsoren echt wat te bieden.  We zien bij veel 

verenigingen om ons heen een grote diversiteit aan sponsor uitingen en wij willen kijken op 

welke ( creatieve manieren) wij nog meer inkomsten kunnen genereren voor de club. Ook als 

er specifieke doelen zijn, kunnen we proberen hiervoor sponsoren te vinden. 

 

Kwalitatief 

We gaan de dialoog met onze sponsoren nog beter aan. Tijdens de laatste wedstrijd voor de 

winterstop zullen de sponsoren uitgenodigd worden om elkaar te ontmoeten.Ook zullen we 

met de belangrijkste sponsoren het gesprek aangaan om te kijken wat we voor elkaar kunnen 

betekenen.We gaan nog beter gebruik maken van sponcit ( CRM tool) en we gaan de 

sponsormogelijkheden beter uitdragen op onze website. Het doorzetten van het sponsor event 

Sportminded zal geëvalueerd worden en bekeken worden in welke vorm dit voortgezet kan 

worden.  

 

Kwantitatief 

 

Wat zijn de belangrijkste activiteiten voor komend jaar: We willen bijdragen aan een 

totaalopbrengst van 34.500 euro uit sponsorinkomsten.  

 

1. Ervoor zorgen dat een groot aantal sponsoren het idee omarmen om een 2e bord te 

nemen op veld 3. Doelstelling is om 50 bedrijven te interesseren voor een tweede 

bord aan veld 3. 

2. Extra mogelijkheden CLUBTV.  We gaan kijken hoe we hier meer inkomsten uit 

kunnen genereren. 

3. Bel actie vriendenloterij. Dit is in het verleden opgezet en we gaan in November 

een belactie houden.  

4. Organisch groeien in het aantal sponsoren.  

Bij elkaar moet dit leiden dat we eind van het seizoen een groei ten opzichte van jaar 22'- 23' 

hebben van minimaal 3840 euro, om zodoende op 34.500 euro uit te komen.   

 

We gaan samen met de sponsorcommissie een mooie bijdrage leveren aan de groei van de 

club en naast de inzet voor de club, ook veel plezier met elkaar maken. Dat is namelijk in 

essentie ook de reden om je in te spannen voor de club.  
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Vraag van Gerrit van Middendorp over migratie van sponsoren (borden) van hoofdveld naar 

veld 3 → de borden worden niet verplaatst, maar aan sponsoren wordt gevraagd om een extra 

bord op veld 3 te nemen. 

 

f) Verslag Kantinezaken door Carla Welgraven 

 

Het afgelopen seizoen bestond de kantinecommissie uit Jamey Buitink, Jasmijn Kroon en 

Carla Welgraven.   

 

Het is erg fijn dat de commissie uit 3 personen bestaat. De taken worden evenredig verdeeld 

en de input van jongere mensen is van grote waarde. Dit voorkomt dat we niet vastgeroest 

blijven zitten in “oude gewoonten”. 

 

Aan het begin van het seizoen  zijn de prijzen van alle drink- en etenswaren berekend n.a.v. 

de inkoopprijs. Dit betekent dat de prijzen gemiddeld genomen omhoog zijn gegaan. De prijs 

voor spa rood en blauw is echter naar beneden gegaan. Omdat we helaas in december 2022 

van Heineken weer een prijsverhoging van 11% voor onze kiezen kregen, is de prijs per 1 

januari 2023 van € 2,30 naar € 2,50.  

 

Het rooster voor de bar- en keukendienst kregen we aardig rond met de vrijwilligers. We 

begonnen wel te merken dat het vrijwilligerswerk in de keuken minder aantrekkelijk is.  Ook 

het vrijdag avondvoetbal heeft op onze vereniging zijn intrede gedaan. Dit betekent dat we 

ook op deze avonden open zijn. 

 

Ik kan zeggen dat we een succesvol seizoen hebben gedraaid met de klaverjasmarathon, dart-

toernooi, Voetbal Quiz, Hoevelaken-Terschuur en het Bedrijventoernooi. Ook waren wij 

weer het vertrekpunt van de Avondvierdaagse. 

 

Dit seizoen staan we voor een mooie uitdaging met betrekking tot de openstelling van de 

keuken. Niet genoeg vrijwilligers betekent dat er keuzes gemaakt worden in de 

openingstijden. Uiteraard zal er altijd wel iets te eten aanwezig zijn. Ook krijgen we te maken 

met het verbod op weggooi plastic en cup toeslag. We kunnen dus alle hulp en creatieve 

ideeën goed gebruiken. 

 

 

5) Financieel jaarverslag seizoen 2022/2023 inclusief oordeel Kascommissie 

 

a) Toelichting door Rudy de Rijk 

 

Jaarrekening en begroting zijn te vinden in een apart document. 

 

Het seizoen 2022-2023 wordt afgesloten met een positief saldo van € 11.441,00, waarbij een 

positief saldo werd begroot van € 1.500,00.  
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Voor de kantine omzet was covid-19 niet meer van invloed, de omzet uit de begroting is 

gehaald, het resultaat was dus ook hoger dan het vorig seizoen, namelijk dit jaar € 73.995,00 

tegenover € 49.845,00 vorig seizoen.  

 

De geïnde contributies zijn hoger dan begroot en ook hoger dan het vorig seizoen. Dit verslag 

jaar is het tweede jaar dat we gebruik maken van de applicatie “club collect”, en we kunnen 

wel stellen het tot de gewenste resultaten heeft geleid, ook het gemak was zeer groot. Er werd 

voor € 99.9741,00 aan contributies geïnd, tegenover € 92.371,00 vorig seizoen.  

 

De opbrengsten uit de sponsoring € 30.660,00 zijn iets hoger dan vorig jaar € 28.098,00.  

 

Sinds december 2021 zit er een naschoolse opvang op ons complex, dit heeft geleid tot een 

verhuur bijdrage van € 15.000,00 voor dit seizoen., vorig seizoen was niet een geheel seizoen 

(€ 10.000,00).  

 

Hadden we vorig seizoen nog een subsidie van € 2.262,00 vanwege Covid-19. Voor dit 

seizoen bedroeg die € 0,00, wel was er een subsidie van de gemeente Nijkerk uit het 

winterfonds ter grootte van € 7.500,00 voor de hoge energiekosten.  

 

De bijdrage uit de vriendenloterij is hoger als gevolg van een eenmalige gift (€ 5.000,00), dit 

seizoen was de opbrengst € 10.143,00 tegenover € 7.143,00 vorig jaar, structureel dalen de 

opbrengsten.  

 

De opbrengst van de grote clubactie was wederom hoog namelijk € 7.149,00, hiermee is een 

deel van de kosten bekostigd voor de aanleg van het pannaveldje, de kosten hiervan zijn 

opgenomen onder de algemene kosten (€ 12.870,00).  

 

De totale opbrengsten muteerden van € 209.831,00 (vorig jaar) naar € 254.559,00.  

 

De personeelskosten zijn hoger dan vorig jaar. Met name door de gestegen koste van de 

voetbalschool. Het totale bedrag van de personeelkosten bedraagt € 59.344,00 Vorig jaar was 

dit € 53.378,00.  

 

De kosten van de accommodatie zijn hoger dan het vorig seizoen.  

 

Op regelniveau zijn er wel een paar verschillen te constateren, zo nemen de kosten van 

energie fors toe, van € 23.880,00 naar € 40.107,00.  

 

De investering in het bestuursgebouw leidt ertoe dat de reguliere afschrijvingen voor het eerst 

sinds jaren weer toenemen. De reguliere afschrijving bedraagt € 15.574,00.  

 

Ook dit jaar schrijven we weer extra af, dit jaar voor een bedrag van € 10.000,00 (vorig jaar € 

15.000) Inmiddels hebben we alles afgeschreven (behalve het nieuwe bestuurgebouw) tot de 

restwaarde van de kantine en de kleedaccomodatie, namelijk beide € 25.000,00  

 

De kosten van de KNVB zijn in lijn met de kosten post pre covid-19. (€ 18.938,00)  
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De kosten van het materiaal en kleding zijn fors lager uitgekomen dan het budget en vorig 

jaar, dit zal in het komend seizoen weer hoger zijn dan dit verslagjaar.  

 

De rentekosten op de aangetrokken lening ( € 250.000,00) voor de nieuwbouw van het 

multifunctionele bestuurshuis bedraagt € 10.261,00. Per 1 januari 2023 is er gebruikt gemaakt 

om 5% van de hoofdsom boetevrij af te lossen.  

 

Dit jaar zijn ook de kosten van de diverse teams, zoals bussen, niet gebruikt het geen de 

kosten fors gedrukt hebben.  

 

Per saldo stijgen de kosten van € 186.153,00 (vorig jaar) naar € 228.253,00.  

 

Onder aan de streep verminderd het resultaat ten opzichte van vorig jaar van € 23.678,00 naar 

een resultaat van € 11.441,00.  

 

Gelet op het positieve jaarresultaat is besloten om dit jaar weer € 2.000,00 toe te voegen aan 

het jubileum fonds.  

 

Hoevelaken, 22 oktober 2023  

De penningmeester 

 

b) Verklaring Kascommissie – Henriëtte van Dusschoten en Jeroen Venema 

 

Op woensdag 18 oktober 2023 heeft de Kascommissie, bestaande uit Jeroen Venema en 

Henriëtte van Dusschoten, de jaarstukken bestaande uit de resultatenrekening, balans, 

facturen en bankafschriften bestudeerd en besproken met de Penningmeester. De 

Kascommissie is van oordeel dat de stukken in orde zijn en een getrouw beeld geven van de 

financiële ontwikkelingen afgelopen jaar. De Kascommissie adviseert de Algemene 

Ledenvergadering om de jaarstukken goed te keuren en décharge te verlenen aan het bestuur. 

 

Het is het laatste jaar van Henriëtte en Jeroen. Robert Geijtenbeek en Gerrit van Middendorp 

stellen zich beschikbaar als nieuwe leden van de Kascommissie. 

 

 

6) Begroting seizoen 2023/2024 

 

Voor de begroting 2023-2024 wordt gerekend met ongeveer gelijk blijvende inkomsten. Wel 

verschillen de inkomsten posten. De contributies zijn gelet op de algemene CPI gematigd 

verhoogd. Voor de kantine inkomsten wordt gerekend met een financieel succesvol 

internationaal toernooi. Het wegvallen van sponsor ING moet worden opgevangen met 

nieuwe sponsor inkomsten.  

 

De personeelskosten stijgen als gevolg van een nieuwe trainer voor het eerste en een 

indexstijging op de bestaande bruto salarissen. Tevens nemen de kosten toe als gevolg van 

het gekozen beleid om de trainers bij sc Hoevelaken hulp te bieden.  
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De kosten voor de presentatiegids en de zijlijn zijn niet meer opgenomen, evenals de post 

bussen.  

 

Voor de post interest is een bedrag opgenomen van € 11.000,00 voor het komend seizoen. 

Getracht wordt om weer 5% boetevrij af te lossen per 1 januari aanstaande, dit om de kosten 

van interest naar beneden te krijgen, al is dit alleen al dat de spaarrente thans slechts 1,5% 

opbrengt.  

 

Al met al wel weer een sluitende begroting voor het seizoen 2023-2024.  

 

Vraag Jan Beitler; wat zijn de gestegen personeelskosten? Dit komt onder andere door hogere 

personeelslast hoofdtrainer, indexering andere trainers, begeleiding jeugdtrainers en meer 

jeugdspelers als trainer die een vergoeding krijgen. Betaalde begeleiding van jeugdtrainers is 

om alle jeugdtrainers op een hoger niveau te krijgen. Dit wordt uiteraard geëvalueerd op het 

effect. 

 

Gerrit van Middendorp: Wat is de status van de Euro50 club? → Penningmeester ontvangt 

een lijst met e-mailadressen en verstuurt dan nota’s via ClubCollect 

 

 

7) Bestuursverkiezing 

 

Herkiesbaar: 

• Wim van Vliet als voorzitter 

• Herko Wilgenburg als bestuurslid Wedstrijdzaken 

 

Er zijn geen andere kandidaten, dus Wim van Vliet als voorzitter en Herko Wilgenburg als 

bestuurslid zijn herkozen.  

 

Léon Breuers is aftredend bestuurslid. Voor zijn opvolging is kandidaat vanuit het bestuur 

Wim Pulskens. Hij is reeds actief sinds de zomer en er zijn geen andere kandidaten. Wim 

Pulskens gekozen als bestuurslid. 

 

Wim van Vliet bedankt Léon: 

 

Beste Léon, 

 

In 2007 kwam jouw schoonvader, Ger louis, naar mij toegelopen. Ik was net voorzitter 

geworden en we hadden een positie in het bestuur vacant voor de sponsorcommissie. “Hem 

moet je vragen, hij is uit het juiste hout gesneden.” Je hebt het maar liefst 16 jaar 

volgehouden om voorzitter te zijn van die sponsorcommissie. Op twee personen na, het 

langst dienende bestuurslid van onze vereniging. 
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Als je over jouw verdiensten praat voor onze sponsoring, wil ik een quote aanhalen van een 

directeur van onze voormalige hoofdsponsor Eigenhuis. “Léon, die zorgt ervoor dat je 

uiteindelijk een vriend van hem wordt”. Je gunt het hem. Dit is natuurlijk een prachtige 

eigenschap in het bedrijfsleven, maar zeker ook voor een club, die voornamelijk met 

vrijwilligers werkt. 

 

Je hoeft maar naar de getallen te kijken van de begroting van onze club door de jaren heen, en 

m.n. de laatste 10-15 jaar, en je ziet met één oogopslag dat de sponsoring 15-20% van die 

begroting binnenhaalt. Het zijn dan niet alleen de grote vissen, maar ook de vele kleintjes. 

Bordsponsoren, balsponsoren, kledingsponsoren, enz. Elk team bij s.c. Hoevelaken is netjes 

aangekleed en kent een shirtsponsor.  

 

Als het ging om jubilea (50 en 60 jaar) dacht jij actief mee en regelde de sponsoring voor de 

jubileumboeken. Verder dacht je uberhaupt altijd mee en was je bereid om mee te denken 

aangaande grote projecten, zoals het nieuwe bestuurshuis. Je was er niet alleen voor de 

sponsoring, maar voor de hele club. Je regelde bijvoorbeeld Theo van Duivenbode om mee te 

denken voor een jeugdtechnisch beleidsplan. Je startte met Sportminded Hoevelaken en 

organiseerde samen met de hockeyvereniging en de Rabo vele mooie avonden voor onze 

sponsoren.  

 

Eerst was je er vooral als voetbalvader van zoon Jesper, maar ook later bleef je onze club 

trouw. Dan moet je het wel met heel veel plezier hebben gedaan naast ook een druk gezin met 

opgroeiende kinderen en inmiddels ook kleinkinderen en een meer dan normale werkweek. 

 

Persoonlijk zal ik mijn maatje in het bestuur enorm missen, zeker wanneer die club uit 

Amsterdam ook nog eens ter sprake kwam. Die club komt er heus wel weer bovenop. Ik heb 

een klein boekje meegenomen, gesigneerd door sportjournalist Willem Vissers om nog even 

weg te mijmeren bij een mooi succesjaar.  

Léon, het bestuur heeft besloten om jou te benoemen tot Lid van Verdienste en dit is meer 

dan terecht! 

 

Léon Breuers bedankt ook nog iedereen met een speech. 

 

 

8) Huldiging jubilarissen (25, 40 en 50 jaar lid in 2023) 

 

25 jaar lid 

 

1). Erik Smink 

Beste Erik, als ik aan jou denk, dan komen de mooie herinneringen aan vele 

donderdagavonden naar boven. Jelle Faber was teruggetreden als wedstrijdsecretaris overige 

senioren en jij met jouw maatje Erik Kijlstra kwamen de voorzitter wel even helpen om alles 

rondom deze teams, die ook alle aandacht verdienen, te regelen. Zelden is er zoveel gelachen 

en ging iedereen weer zo vrolijk huiswaarts. Nooit te beroerd om te helpen. Samen 

grensrechter bij de afscheidswedstrijd van Tamara de Wilde…geen probleem, als ik jullie in 

mijn memoires maar wilde gedenken. Een titel van dit eventuele boek had je ook al bedacht: 
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“van eendenbek tot middenstip”.  Het 8e is al lang voltooide tijd voor jou, maar nog altijd ben 

je trouw op onze velden aanwezig op de donderdagavond. Weer of geen weer. Ook in de 

zomer. Erik, van mensen zoals jij wordt menigeen weer vrolijk. Dit is een mooie eigenschap. 

Hou dat vast. 

 

2). Patrick Springveld 

Beste Patrick, je bent de nog enige binnen s.c. Hoevelaken actief voetballende telg van de 

familie Springveld. Opa was er ooit voorzitter. Vader Ron, oom Jos en neef Tom hebben 

allemaal hun meters op de velden van Hoevelaken gemaakt, maar jij voetbalt en traint nog 

altijd. Trouwe teamspeler. Altijd aanwezig, óók op de dag ná het onverwachte overlijden van 

jouw oom Erwin Olaf. Even lekker trainen, een biertje na afloop en traantje in de ogen bij het 

passeren van de regenboogvlag. Dit siert je. Onverzettelijke voetballer, geeft niet gauw op en 

een onmisbare schakel van jouw team(s). Al weer 25 jaar 

 

3). Manouk van de Vuurst 

Manouk, je bent zoals ik dat wel vaker zeg en écht meisje van de club. Je gaat voorop in de 

strijd en als Manouk aan een rush begint om vervolgens verwoestend uit te halen, berg je dan 

maar als keeper. Een soort Jens Toornstra zal ik maar zeggen. In de A1 van trainer Bennie 

Boekhout deed je niet onder voor de jongens en scoorde je ooit een prachtig doelpunt. In 

moeilijke tijden bleef jij de vrouwen van Hoevelaken trouw en hielp je het bestuur om de 

ploeg bij elkaar te houden. Nu voetbal je even niet en ben je zoals dat heet in blijde 

verwachting. Het zou zo maar kunnen zijn dat ook deze toekomstige telg van de familie van 

de Vuurst op Kleinhoven te bewonderen zal zijn. Het trapt al aardig..Je bent een dappere 

vrouw. Veel bewondering voor jou! 

 

 

4). Nils van ’t Hof 

Beste Nils, “Nelis, je bent al weer een tijdje buiten beeld voor wat betreft de actieve 

voetballerij. Zoon van Erik en Frouwkelien, beide illustere vrijwilligers van onze club. Je was 

een onverzettelijke sluitpost/doelman van vele teams, totdat helaas blessureleed  veel te vroeg 

een einde maakte aan een hele mooie carriere. Je bleef Hoevelaken trouw en we zien je 

gelukkig nog met enige regelmaat langs de velden en in het clubhuis tijdens de derde helft. 

 

5). Paul Godthelp 

Beste Paul, jou zag ik voor het eerst in de A1 voetballen en je bent nog steeds actief op de 

zaterdagmiddag in het roemruchte elftal van Theo Geurtsen. Het 9e tegenwoordig. Ja Paul, zo 

gaat dat. Het gaat om het plezier. Vrienden op zaterdag, op het veld maar vooral ook de derde 

helft erna 

. 

6). Peter van den Berg  

Beste Peter, stoere verdediger, ook in het 1e en de A1 onder leiding van trainers Jan van den 

Heuvel en Ben Boekhout. Beide teams promoveerden. Later speler van het 3e. Ook hier 

promotie en zelfs kampioen. Je bent niet gemakkelijk te passeren, net als jouw oom Willem. 

Inmiddels ben je vader en naast een bedrijf moet je dan ook een gezin mede runnen. De 

vrijdagavond is dan een uitkomst bij de mannen >35 jaar. 
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7). Mark van de Beek 

Speler van het 7e, het team van Karel Polman c.s. Vanaf de junioren (A2) kwam je, samen 

Guido, Luuk en Patrick naar dit team. Ik meen 2x kampioen ermee. Middenvelder rechts, 

begaafde en goede speler en aanvoerder. Trouwe teamspeler, die ook een druk leven naast 

Hoevelaken kent samen met jouw Kiki 

 

40 jaar lid 

 

1). Sipko van Gent 

Trouwe voetballer in het 7e destijds. Zeer verdienstelijk speler van de band Friction, o.a. 

tijdens het 50-jarig jarig jubileum van s.c. Hoevelaken in mei 2013. Ook op mijn verjaardag 

in 2010. Ooit een aantal jaren verzorger geweest bij Hoevelaken 1. Ook een poosje 

scheidsrechter…maar dit was uiteindelijk met té veel frustratie en een oneerlijke benadering 

van jou in jouw positie als leidsman door zelfs eigen leden. Desalniettemin trouw aan de 

club.  

 

2). Dave Huurdeman 

Motor op het middenveld. Onverzettelijk en veel loopwerk. In 25 jaar voor 40 jaar gelopen. 

Zei ik destijds, 15 jaar geleden. Eén keer kampioen geweest in het legendarische elftal van 

Arie van de Pas (utvierde..) 

 

 

3). Ronald Dekker 

Prachtige voetballer, inmiddels voetbalvader. Schitterende techniek, zeker als zaalvoetballer. 

Vele jaren actief als selectiespeler. Nu aandachtig toeschouwer en fanatiek kaarter (net als 

vader Wout), zeker op de eerste zaterdag van het kalenderjaar. 

 

4). Jeanette Kok-vd Grift 

De tweede dame die sc Hoevelaken al weer 40 jaar trouw is. Actief geweest voor clubblad de 

Stip en ook voor de Dribbelaar. Laatste jaren ook een wakend oog voor de belangen van het 

vrouwenvoetbal bij onze club. Hierbij natuurlijk de prestaties van dochter Debby gadeslaand. 

 

50 jaar lid 

 

1). Paul van Agterveld 

“Afwezig vanavond”, schrijf ik oktober 2013. Prachtig dat we hem zo volgen, maar hij 

hoefde niet perse in het zonnetje gezet te worden. Hij volgt nog altijd alles van sc 

Hoevelaken, waar hij ooit ongelofelijk heeft getraind. Op het gravelveld. Het zijn van die 

stille leden, maar wel heel trouw. Nu al 50 jaar. Ook nu kom je niet… 

 

2). Robert Geijtenbeek 

Beste Robert, op 6 oktober 2008 mocht ik je huldigen voor een 25 jarig lidmaatschap. Ik wist 

toen niet dat je van 1972 tot 1982 ook al tien jaar lid was geweest. Eén jaar onderbreking 

slechts….E.e.a. komt aan het licht door een leuke discussie, die jij, Arnold van den Hoeven 

en ik hadden in maart van dat jaar. Je was in 2008 derhalve al 35 jaar lid en en op 15 oktober 

2018  45 jaar. Ook deze onvolkomenheid in onze administratie heeft Jan Beitler heel sportief 
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opgepakt en nu na vijf jaar sta je hier weer. Jij bent een jongen van de club, je was een sterke 

verdediger in het 1e (ik heb je nog kampioen zien worden), je was scout, je was een betrokken 

voetbalvader en je bent een echte clubwatcher. En nu ben je al weer jaren gastheer voor onze 

club op het wedstrijdsecretariaat van de zaterdag. Deze is voor jou en ook met twee puntjes 

op de “lange ij”. 

 

3). André de Bruijn 

André de Bruijn  stuurde in 2021 het volgende mailtje: 

“Met recht een gedenkwaardige periode, ik ben dan ook voornemens om bij de aanstaande  

huldiging en viering aanwezig te zijn. 

Voor de goede administratieve orde: van 1968(?) tot en met 1979 ben ik lid met veel 

genoegen  

en plezier van welpen 1b(?) tot en met junioren A1 (daarin met levende legendes als daar zijn  

Robert Kreuning, Bennie Boekhout en Cees Uiterwijk en onder de bezielende leiding van  

Teunis Rozendaal) aan de Sportweg e.o. voetballend in de weer geweest. (Inderdaad, een  

onderbreking van twee seizoenen.)  

  

Met groeten terug, en graag tot ziens, 

André de Bruijn 

 

Hoi André, ik kan het niet beter verwoorden. Van harte. 

 

 

  

9) Rondvraag 

 

Jeroen van Doornik : kan de complete activiteitenagenda op de website? → komt voor elkaar 

 

Beer Visser: het aanzetten van de TV via een mobiele telefoon is nogal een gedoe. Kan dat 

niet anders? → we streamen vanaf onze eigen telefoons. Dat is dus helaas niet anders te 

regelen. 

 

Jos Springveld: in de fysioruimte is geen waterpunt, wordt daaraan nog iets gedaan? → ja 

 

Jan Baas: er is onbalans in de opa’s, er zijn veel Feyenoorders tegenwoordig. Kunnen we 

daar rekening mee houden bij de aanname van nieuwe mensen? →         het is helaas even 

afzien, maar het komt wel weer goed 


